
شرکت کننده مجموعه »جوکر« گفت: همه 
« مرا شناختند؛ برای خودم  بعد از »جوکر
« دیده شدم. من ۴۰  متاسفم که با »جوکر
سال در این مملکت تئاتر کار کردم؛ چرا مردم 
تئاتر نمی بینند تا من و امثال مرا بشناسند؟ 
ناهید مسلمی در گفت وگو با ایرنا اظهارکرد: 
۴۰ سال در این مملکت تئاتر کار کردم، اما 
همه بعد از برنامه جوکر مرا شناختند؛ برای 
خودم متاسفم که با جوکر دیده شدم. وی 
ادامه داد: دلیل تاسف من تعداد اندک 
مردمی است که تئاتر می بینند؛ این مایه 
تاسف است. چرا مردم تئاتر نمی بینند تا من 
و امثال مرا بشناسند؟ همه بعد از جوکر تازه 
مرا شناختند و نام خانوادگی مرا یاد گرفتند. 
خیلی  همه  افزود:  شهرزاد  سریال  بازیگر 
از سریال شهرزاد  بعد  مرا دوست دارند. 

هم تا حدی شناخته شده بودم؛ با اینکه 
۴۰ سال تئاتر بازی کرده بودم اما کسی مرا 

نمی شناخت. این بازیگر با اشاره به بازخورد 
مخاطبان پس از تماشای جوکر افزود: بعد از 

پخش جوکر خستگی ام در رفت. مردم بعد از 
جوکر برای من دعای خیر کردند. مسلمی در 
پاسخ به اینکه پس از جوکر پیشنهاد شرکت 
 ، در رئالیتی شوهای دیگر را پذیرفته یا خیر
توضیح داد: بعد از جوکر برای شرکت در 
رئالیتی شوهای دیگری نیز پیشنهاد داشتم 
رئالیتی شو  با  نمی خواهم  فعلا  خودم  اما 
نمایش  مجموعه  یک  جوکر  شوم.  دیده 
خانگی ایرانی به کارگردانی احسان علیخانی 
است. تعدادی از چهره های مشهور شامل 
بازیگران، خوانندگان، کمدین ها و... در یک 
استودیوی بسته برای خنداندن یکدیگر 
که خودشان  رقابت می کنند در شرایطی 
نباید بخندند. این مجموعه با الگوبرداری 
از نمونه های واقع نما با ایده و اجرای یک 

کمدین ژاپنی، ساخته شده  است.

کوتاه

5 سال پنجم
 شماره  2013

شنبه 
1403 .10 .15
 3  رجب    1446     /    4   ژانویه  2025

a r m a n m e l i . i r
خبــــر

کارگردان و تهیه کننده برنامه »هزار و یک« با بیان 
اینکه فصل اول این برنامه ۱۰۰ قسمت خواهد بود، گفت: 
پخش »هزار یک« از چند روز دیگر در شبکه نسیم آغاز 
می شود و قرار است فصل های دیگر بعد از ایام محرم 
و صفر در دستور کار قرار بگیرند. فریدالدین نیکجو؛ 
کارگردان و تهیه کننده برنامه »هزار و یک« در گفت وگو 
با برنا، درباره ماهیت این برنامه و جزئیات پخش آن 
بیان داشت: برنامه »هزار و یک«، یک برنامه کمدی و 
طنز شبانه است. فصل اول این برنامه ۱۰۰ قسمتی از 
چند روز آینده، یعنی در ماه دی، آغاز می شود و تا اوایل 
خرداد سال آینده ادامه خواهد داشت. وی ادامه داد: 
پخش برنامه فعلا برای چهار شب در هفته تنظیم شده 
و در روز های سه شنبه، چهارشنبه، پنجشنبه و جمعه 
هر هفته، حوالی ساعت 22و3۰ روی آنتن شبکه نسیم 
خواهد رفت. برنامه به صورت ضبطی تولید می شود و 
فصل های بعدی هم پس از ایام محرم و صفر سال آینده 

در دستور کار قرار می گیرند. این کارگردان درباره اجرای 
این برنامه که برعهده محسن کیایی است، توضیح داد: 
محسن کیایی میزبان و مجری اصلی برنامه است و در 

صورت لزوم از توانایی بازیگری او نیز استفاده خواهد 
شد. کارگردان و تهیه کننده برنامه »هزار و یک« با 
اشاره به مهمان ها و تعامل با تماشاچیان بیان کرد: 

هر قسمت از برنامه با حضور مهمانانی مرتبط با موضوع 
آن قسمت همراه خواهد بود. برای قسمت های اولیه، 
تیم های مسئول چینش تماشاچیان را انجام داده اند. 
پس از آغاز پخش، تلاش می کنیم از طریق شبکه و 
با بینندگان  ارتباط نزدیکی  گروه سازنده،  تیم های 
داشته باشیم و اطلاع رسانی لازم را انجام دهیم. وی 
کید کرد: این برنامه با هدف سرگرمی و طنز  در پایان تا
شبانه طراحی شده و تلاش دارد تا با ترکیب یک مجری 
مخاطبان،  با  تعامل  و  متنوع  موضوعات  حرفه ای، 

تجربه ای تازه برای بینندگان شبکه نسیم فراهم کند.

محسن کیایی و »جناب خان«  در نسیم

کی 5« و »نون  خ 6« ، فعلا در دستور کار نیست »زیرخا

انتصاب دبیر علمی
 جشنواره شعر فجر

سیدعباس صالحی در حکمی فریبا یوسفی 
را به عنوان »دبیر علمی نوزدهمین جشنواره 
« منصوب کرد. به گزارش  بین المللی شعر فجر
ایسنا به نقل از روابط عمومی خانه کتاب و 
ادبیات ایران، سیدعباس صالحی با پیشنهاد 
معاونت امور فرهنگی این وزارتخانه، فریبا 
یوسفی را به عنوان دبیر علمی نوزدهمین 
جشنواره بین المللی شعر فجر منصوب کرد. 
به  خطاب  صالحی  سیدعباس  حکم  متن 
فریبا یوسفی به شرح زیر است: »نظر به مراتب 
تعهد، تخصص و تجربیات ارزشمند سرکارعالی 
در حوزه شعر و ادبیات فارسی و با پیشنهاد 
معاونت امور فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی به موجب این حکم به عنوان دبیر 
علمی نوزدهمین جشنواره بین المللی شعر 
فجر منصوب می شوید. امید است با استعانت 
از ظرفیت  از خداوند متعال و بهره مندی 
نخبگان ادبی کشور در خدمت به فرهنگ و 
ادبیات فاخر ایرانی - اسلامی موفق و موید 

باشید.«

سعید امیر سلیمانی:

 اوضاع سینما را خوب نمی بینم
سعید امیرسلیمانی پیشکسوت سینما و 
تلویزیون می گوید: اوضاع این روزهای سینما 
را خوب نمی بینم. همه چیزمان باید به هم 
با  گفت وگو  امیر سلیمانی در  بیاید. سعید 
ایرنا درباره حال و هوا و اوضاع این روزهای 
سینمای کشور به دیالوگی از یکی از آثار علی 
حاتمی اشاره کرد که »همه چیزمان باید به 
همه چیزمان بیاید« و افزود: ما نمی توانیم 
صبحانه و ناهار خوب بخوریم اما شام نداشته 
کتفا  باشیم. من به اشاره به این نکته ای گفتم ا
می کنم. او ادامه داد: من اصلا به آن صورت در 
جریان سینما نیستم؛ دو، سه فیلم سینمایی 
از  سینمایی  کارهای  حساب  اما  کردم  کار 
دستم دررفته است. همین که بچه ها مشغول 
کار باشند و دلشان خوش، یعنی سینما هم 
حالش خوب است وگرنه شرایط را مطلوب 
نمی بینم. امیر سلیمانی پیشکسوت سینما، 
کارهای  درباره  همچنین  تلویزیون  و  تئاتر 
سینمایی و تلویزیونی که هم اینک مشغول به 
ایفای نقش در آنهاست تصریح کرد: قسمت 
لایی« به پایان رسیده است. در  دوم سریال »لا
حال حاضر هم یک قرارداد برای یک سریال به 
کارگردانی حمیدرضا قزلباش را بستم که در یک 
اپیزود آن بازی دارم. یک قرارداد دیگر دارم 
که یک اپیزود کامل هستم که آن هم چهار 
جلسه بازی دارم. این کار هم سریال است. این 
پیشکسوت سینما و تلویزیون همچنین از در 
دست اقدام بودن ساخت یک اثر سینمایی 
خبر داد و افزود: تیم مان دوباره تصمیم دارد 

که یک فیلم سینمایی بسازد.

 حضور فیلم سازان استانی 
نقطه تمایز جشنواره 

دبیر چهل و سومین جشنواره فیلم فجر در نشست 
شورای سیاست گذاری، حضور بیش از پیش فیلم سازان 
استانی در جشنواره را نقطه قوت و تمایز آن با ادوار 
گذشته عنوان کرد. به گزارش روابط عمومی چهل و سومین 
جشنواره فیلم فجر، دومین جلسه شورای سیاست  گذاری 
چهل و سومین جشنواره فیلم فجر با حضور رئیس سازمان 
سینمایی و ۹ عضو این شورا برگزار شد. در ابتدای این 
نشست منوچهر شاهسواری دبیر این جشنواره با ارائه 
گزارشی از روند برگزاری، حضور جوانان و فیلم سازان اولی 
ج از تهران را یکی از مهم ترین وجوه تمایز جشنواره  و خار
کرد. تنوع  گذشته عنوان  امسال نسبت به دوره های 
موضوعی فیلم های جشنواره چهل وسوم و مشارکت 
بالای بخش خصوصی، ایجاد هویت بصری یکپارچه در 
که دبیر  سینماهای جشنواره نیز از دیگر مواردی بود 
جشنواره به آنها اشاره کرد. نشست شورای سیاستگذاری 
چهل و سومین جشنواره فیلم فجر با حضور رائد فریدزاده، 
رئیس سازمان سینمایی، محمد مهدی حیدریان، سید 
محمد بهشتی، حسین انتظامی، فرهاد توحیدی، علیرضا 
، علیرضا تابش،  شجاع نوری، محمدمهدی عسگرپور
منوچهر شاهسواری برگزار شد. در ادامه این نشست علاوه 
بر بحث و تبادل نظر در خصوص نکوداشت و بزرگداشت  
گزارش بازبینی فیلم ها توسط  جشنواره چهل و سوم، 
شورای پروانه نمایش توسط معاون ارزشیابی و نظارت 

سازمان سینمایی مورد بررسی قرار گرفت.

»زن و بچه« حسن پورشیرازی در
فیلم سینمایی »زن و بچه« به نویسندگی و کارگردانی 
سعید روستایی و تهیه کنندگی سیدجمال ساداتیان وارد 
مرحله تولید شد. به گزارش برنا، این درام اجتماعی که 
فضایی متفاوت از آثار پیشین این کارگردان دارد، با حضور 
بازیگران برجسته ای چون پیمان معادی و پریناز ایزدیار 
همراه شده است. خبر جدید درباره این پروژه، پیوستن 
حسن پورشیرازی به جمع بازیگران آن است. پورشیرازی، 
که از چهره های شاخص سینمای ایران محسوب می شود، 
نقش مهمی را در این فیلم ایفا خواهد کرد. فیلمبرداری 
»زن و بچه« در تهران آغاز شده و اطلاعات بیشتری درباره 
داستان و عوامل فیلم در روزهای آینده منتشر خواهد شد. 
همچنین گفتنی است نام لیلا حاتمی و نوید محمدزاده در 

لیست بازیگران این پروژه قرار ندارد.

علی رشوند درگذشت
۴۰ سالگی  تئاتر در  بازیگر و تهیه کننده  علی رشوند 
گفت. وحید منتظری  را وداع  دارفانی  اثر تصادف  بر 
کارگردان گفت: وی براثر تصادف جان خود را از دست 
داد. رشوند متولد سال ۱۳۶۴ بود وآخرین حضورش در 
عرصه هنرهای نمایشی به تهیه کنندگی نمایش »لاتاری« 
به کارگردانی وحید منتظری مربوط بود که در خرداد ۱۴۰۳ 
در تئاتر هامون روی صحنه رفت. او همچنین در نمایش 

»خرگوش« به کارگردانی میترا 
زاهدی به عنوان بازیگر روی 

صحنه رفته بود. پیکر این 
بازیگر و تهیه کننده جوان 
تئاتر، جمعه ۱۴ دیماه ۱۴۰۳ 

به  بهشت زهرا)س(  در 
ک سپرده شد. خا

ناهید مسلمی:

« دیده شدم متاسفم که با »جوکر

ششمین  در  فیلم  سیما  مرکز  رئیس 
همایش افق تحول رسانه گزارشی از ساخت 
سریال ها ارائه داد که شاید مهمترین آنها 
کی،  احیای برندهای موفق و ساخت زیرخا
نون خ و پایتخت باشد. در ششمین همایش 
افق تحول رسانه گزارشی توسط رئیس مرکز 
سیما فیلم ارائه شد که به ساخت و پخش 
کی«  فصل های جدید »نون خ« و »زیرخا
اشاره شد اما ماجرا به این صورت نبوده 
است. پیگیری های تسنیم نشان می دهد 
نقویان قصدِ تبیین احیای برندهای موفق و 

فصل دوم سازی در سیمافیلم داشته است. 
ح موضوع  او در این همایش به هنگامِ طر
احیای برندها و نهضت فصل دوم سازی، 
کی«، »نون خ«، »پایتخت«،  می گوید: »زیرخا
گاه علوی3«، »بهترین تابستان من2«،  »کارآ
انس دوستی« در دستور  »دودکش« و »آژ
کارند. تولید فصل دوم »رخنه«، »طوبی« و 
« نیز در دستورکار قرار دارد. اما  »مهیار عیار
کی« و  منظورِ نقویان ادامه ساختِ »زیرخا
»نون خ« نبوده بلکه موضوع را تبیین کرده 
و یک توضیحی از شروع این اتفاق داشته 

که با این دو سریال رقم خورده است. چرا 
که آغاز نهضت احیای برندها با »نون خ« 
کی« بوده است. به همین خاطر  و »زیرخا
به این معنا نبوده که در حال حاضر ادامه 
ساخت این دو سریال در دستور کار باشد. 
ساختِ  با  می دهد  نشان  پیگیری ها  اما 
از  است  قرار  نوروز  برای  که  »پایتخت« 
تلویزیون پخش شود، »دودکش«، »طوبی« 
، احیای برندهای  و خیلی از برندهای دیگر
موفق و فصل دو م سازی در اقدامات جاری 
و برنامه ریزی های آتی سیمافیلم قرار دارد. 

بر این اساس هر سریال موفقی که ظرفیت 
داشته و امکان تولیدش مهیا باشد میتواند 
در آینده در این فرایند جا داشته باشد . با 
این اوصاف، هنوز درباره ادامه »نون خ« و 
کی« بحث هایی می شود و در عین  »زیرخا
چراغِ  هنوز  هم  کی«  »زیرخا درباره  حال 
سبزی برای ادامه آن از سویِ سازندگان 
کی« با  گرچه »زیرخا روشن نشده است. ا
پایانی که در فصل اخیر خود داشت بتوان 
ح کرد این سریال دیگر به  این نکته را مطر

پایان راه رسیده باشد.

فرهنگ وهنر  


